
¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

Croatia / Bosnia & Herzegovina
/ Slovenia / Montenegro

/ Albania / Macedonia
/ Bulgaria / RomaniaBEST OF BALKANS 15

DAYS
12

NIGHTS

HOTEL
当地酒店

4

Day 1 Kuala Lumpur / Transit City / Ljubljana 
Assemble at KLIA for your flight to the Capital of Slovenia – Ljubljana via transit city.

Day 2 L- DLjubljana
Upon arrival, view of Ljubljana the most significant sights of the old city centre – The 
Picture Square Central open-air Market and the Three Bridges, both designed by 
famous architect Joze Plecnik. Then, Baroque Town Hall, Cathedral and Robba’s 
Fountain. After dinner, transfer to hotel for check-in.

Day 3 LB D

This morning, proceed to the beautiful Lake Bled - a lake in the Julian Alps in north 
western Slovenia where it adjoins to the town of Bled. Sightseeing tour of Bled features 
the charming town with the lakeshore, and imposing Bled Castle, perched on a cliff 
high above the lake. After, proceed to Zagreb - capital and largest city of the Republic 
of Croatia. View of Croatia's capital - Roosevelt Square, the beautiful facades of Ban 
Josip Jelačić Square as well as the medieval upper town, the Presidential Palace, 
Stone Gate and Pope's Tower.

Day 4 LB DZagreb (2hrs/131km) Plitvice National Park 
(2hrs/139km) Zadar 

After breakfast, travel towards Croatia’s best-known national park - Plitvice Lakes 
National Park. Enjoy a scenic walk with a local guide strolling through breath taking 
scenery of this natural wonder-16 coloured lakes, wooded hills, wooden paths foot 
bridges and waterfalls. Depart to Zadar.
(National Park visit is subject to weather condition)

Day 5 LB DZadar (1.5hrs/150km) Split (2.5hrs/166km) Mostar 
Today, enjoy the view and music at one of the most popular public space installations, 
Sea Organ & Greeting to the Sun. Pass famous Promenade admiring the view of 
Zadar Channel, islands of Ugljan and Pašman. Then, proceed to Split - the 
second-largest city of Croatia. Visit to Diocletian’s Palace – is one of the most 
imposing ancient Roman structures in existence today and Temple of Jupiter - is a 
temple in Split, Croatia dedicated to the Ancient Roman god Jupiter. Travel to the 
Mostar and overnight stay.

Day 9 B L DTirana (2hrs15min/131km) Ohrid
This morning, a sightseeing tour of Tirana – view of Skenderbeg Square, Ethem Bey 
Mosque, Clock Tower, National History Museum and Royal Palace. Continue, 
travel to Ohrid (UNESCO town) southwestern North Macedonia on the shore of Lake 
Ohrid.Visit to Lake Ohrid - being the largest and most beautiful out of Macedonia’s 
three tectonic lakes. Experience a picturesque boat ride. Continue, a sightseeing tour of 
Ohrid – view of Lower Gate, House of Robevci, Cathedral Church Saint Sophia, 
Antique Theater and Church Saint John Kaneo.  

Day 10 Ohrid (2hrs40min/172km) Skopje   

After breakfast, proceed to Skopje – the capital of Republic of North Macedonia. View 
of Kale Fortress, Mustapha Pasha Mosque Ottoman-era mosque located in the Old 
Bazaar of Skopje Daut Pasha Hammam. The Stone Bridge is Skopje’s most famous 
symbol, Makedonjia pedestrian street and Memorial House of Mother Theresa. 

Day 11 Skopje (4hrs/217km) Sofia 

Today, travel to Sofia – is the capital of Bulgaria. Visit to Rila Monastery - the largest 
and most famous Eastern Orthodox monastery in Bulgaria. View of - St. Alexander 
Nevsky Cathedral the biggest Orthodox temple on the Balkan peninsula, St Sofia 
Church & Old Parliament House. The Boyana Church is a medieval Bulgarian 
Orthodox church situated on the outskirts of Sofia, the capital of Bulgaria, in the Boyana 
quarter. In 1979, the building was added to the UNESCO World Heritage List.

Day 12 Sofia (3hrs50min/240km) Veliko Tarnovo 
(2hrs45min/117km) Bucharest 

Moring, proceed to One of Bulgaria’s oldest towns, Veliko Târnovo has as its 
centrepiece the magnificent restored Tsarevets Fortress, citadel of the Second 
Bulgarian Empire. Visit Tsarevets Fortress – a medieval stronghold located on the hills 
of the Yantra River. After, travel to Bucharest, in southern Romania, is the country's 
capital and commercial center.

Day 13 Bucharest (2hrs45min/175km) Bran
(2hrs45min/175km) Bucharest

Today, leave the Bucharest on the route to Sinaia.  Visit one of the most beautiful 
castles in Romania - The Peles Castle, former summer residence of the kings of 
Romania. Visit the famous Bran Castle, as known as the vampire Dracula`s Castle, it 
is situated not far from Brasov (25 kilometres) at the entrance in the Bran – Rucar 
passage. After, back to Bucharest for overnight stay.

Day 14 Bucharest / Transit City 

Morning, visit Palace of Parliament – the world’s second largest building after the U.S 
Pentagon, it provides an interesting introduction to the dictator’s megalomaniac vision. 
Proceed to sightseeing tour which includes outside view of the Romania Athenaeum, 
the Opera House, the National Military Club, the Military Academy, the National 
Art Museum & House of the Free Press. Walking tour in the old city centre in 
Bucharest, visit Stavropoleos Church was completed in 1724. This is an example of 
Brancoveanu style, medallions depicting saints décor, floral arabesques painted on the 
walls and stone laces. Transfer to Bucharest airport for your homebound flight.

Day 15 Transit City / Kuala Lumpur

Arrive home with a sweet and memorable holiday.

Ljubljana (40min/55km) Lake Bled (2hrs/195km) Zagreb 

普利特维采湖国家公园
Plitvice Lakes National Park

普利特维采湖国家公园
Plitvice Lakes National Park

Day 6 B L D

This morning, take a walking tour of Mostar – a historic town spanning a deep valley of 
the Neretva River to see the remains of the Turkish Quarter and the 16th century Old 
Stone Bridge UNESCO World Heritage. Visit Bragaj Tekija – built for Sufi Dervishes 
and considered one of the most mystical places in Bosnia and Herzegovina. Proceed to 
Dubrovnik - a city in southern Croatia fronting the Adriatic Sea. Known for its distinctive 
Old Town, encircled with massive stone walls completed in the 16th century. 

Mostar (25min/14km) Blagaj 
(205hrs/146km) Dubrovnik

Day 7 B L DDubrovnik (2hrs/93km) Kotor

After breakfast, walking orientation tour of Stradun Street – view of the Fort 
Lovrijenac, City Walls, Onofrio’s Fountain, Clocktower, Orlando’s Column, 
Sponza Palace, Rector’s Palace as well as the UNESCO World Heritage Site 
Franciscan & Dominican Monasteries. Continue travel to Kotor – a coastal town in 
Montenegro well know for its UNESCO World Heritage Sites.
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B L DDay 8 B L DKotor (3hrs45min/200km) Tirana

Visit to Kotor Old Town – Walking tour view of Kotor Old City walls, Cathedral of  
Saint Tryphon, Ortodox Square and Our Lady of the Rock - one of the two islets off 
the coast of Perast in the Bay of Kotor. It is an artificial island created by bulwark of 

 rocks and by sinking old and seized ships loaded with rocks. After lunch, proceed to 
Tirana -the capital of Albania, is known for its colorful Ottoman, Fascist and Soviet era 
architecture.



第 1 天 吉隆坡 / 中转城市 / 卢布尔雅那

集合于吉隆坡国际机场集，带着愉快的心情飞往斯洛文尼亚首都-卢布尔雅那。

第 2 天 卢布尔雅那

抵达后，外观卢布尔雅那老城中心最重要的景点，由著名建筑师Joze Plecnik设计的中
央露天市场和三桥。然后是巴洛克风格的市政厅、圣尼古拉斯大教堂和罗巴喷泉。
晚餐后，前往酒店办理入住。

第 9 天 早 午 晚地拉那 (2小时15分钟/131公里) 奥赫里德

游览地拉那，外观斯肯德伯格广场、埃瑟姆贝清真寺、钟楼、国家历史博物馆和皇
宫。接着前往奥赫里德，位于北马其顿西南部奥赫里德湖畔；这座小镇拥有悠久的历史和
遗产，于1980年被联合国教科文组织列为世界遗产。参观奥赫里德湖，是北马其顿三个
构造湖中最大、最美丽的湖，体验风景如画的乘船之旅。继续参观小镇的下城门、罗贝夫
奇故居、圣索菲亚大教堂、古董剧院和圣约翰金内奥教堂。

第 10 天 奥赫里德 (2小时40分钟/172公里) 斯科普里

早餐后,前往北马其顿共和国首都斯科普里。外观羽衣甘蓝堡垒、穆斯塔法帕夏清真寺
（位于斯科普里旧集市的奥斯曼时代的清真寺）、石桥、马其顿步行街和特蕾莎修女纪
念馆。

15
天

12
晚

克罗地亚 / 波斯尼亚和黑塞哥维那 /
斯洛文尼亚 / 黑山 / 阿尔巴尼亚 /

马其顿 / 保加利亚 / 罗马尼亚

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

巴 尔 干 半 岛 精 选

午- 晚

第 3 天 卢布尔雅那 (40分钟/55公里) 布莱德湖 (2小时/195公里) 萨格勒布

前往美丽的布莱德湖-斯洛文尼亚西北部朱利安阿尔卑斯山的一个湖泊。浏览布莱德的
迷人小镇和湖畔，以及坐落在湖上悬崖的布莱德城堡。随后前往克罗地亚共和国首都兼
最大城市萨格勒布，参观罗斯福广场、班·约瑟普·杰拉西奇广场、中世纪古城、
总统府、石门和教皇塔。

早 午 晚

第 4 天
萨格勒布 (2小时/131公里) 普利特维采湖国家公园 
(2小时/139公里) 扎达尔

前往克罗地亚最著名的普利特维采湖国家公园，也称为十六湖国家公园。与当地导游
一起漫步在风景如画的自然美景，包括 16 个彩色湖泊、树木繁茂的山丘、林中小路、小
木桥和多层瀑布。出发前往扎达尔。

早 午 晚

第 5 天 扎达尔 (1.5小时/150公里) 斯普利特 (2.5小时/166公里) 莫斯塔

在世界上最受欢迎公共空间设施之一的海风琴广场迎接太阳，并能欣赏美景和音乐。
途径著名的海滨长廊，欣赏扎达尔海峡、乌格连岛、帕什曼岛和西北公海的景色。接着
前往克罗地亚第二大城市斯普利特，参观当今最雄伟的古罗马建筑之一的戴克里先宫
和供奉古罗马神祗的朱庇特神庙。夜宿莫斯塔。

早 午 晚

第 11 天 斯科普里 (4小时/217公里) 索非亚

前往保加利亚的首都索非亚，参观保加利亚最大、最著名的东正教修道院里拉修道院。外
观巴尔干半岛最大的东正教堂圣亚历山大涅夫斯基大教堂、圣索非亚教堂和旧议会大
厦。博亚纳教堂是一座中世纪保加利亚东正教教堂，位于保加利亚首都索非亚郊区的博亚
纳区，于1979年被列入联合国教科文组织世界遗产名录。

第 12 天
索非亚 (3小时50分钟/240公里) 大特尔诺沃 
(2小时45分钟/117公里) 布加勒斯特 

早上, 前往保加利亚最古老的城镇之一大特尔诺沃，其中心建筑是经过修复的宏伟的察雷
维茨堡垒，也是保加利亚第二帝国的城堡。参观位于延特拉河山上的中世纪察雷维茨堡垒
。之后，前往罗马尼亚南部的布加勒斯特，是该国的首都和商业中心。

第 13 天
布斯夏尔斯特 (2小时45分钟/175公里) 布兰 
(2小时45分钟/175公里) 布斯夏尔斯特

前往锡纳亚。参观罗马尼亚最美丽的城堡之一佩莱斯城堡，是罗马尼亚国王的前夏宫。然
后参观著名的布兰城堡，因为被小说和电影宣传为吸血鬼德古拉城堡而闻名。返回布加勒
斯特过夜。

第 14 天 布沙勒斯特 / 中转城市

早上，参观国会宫，面积仅次于美国华盛顿的五角大楼。展开市区游，包括：罗马尼亚歌
剧院、军事俱乐部、国家艺术博物馆和自由新闻大厦。步行于布加勒斯特旧城区，参
观建于1724年的斯塔弗罗波莱奥斯修道院。然后，送往机场乘搭豪华客机返回吉隆坡，
途经中转城市。

第 15 天 中转城市 / 吉隆坡

带着一个甜蜜而难忘的假期回到家。

机上用餐

布拉加修道院
Bragaj Tekija
布拉加修道院
Bragaj Tekija

里拉修道院
Rila Monastery
里拉修道院
Rila Monastery

德古拉吸血鬼城堡
Dracula’s Castle
德古拉吸血鬼城堡
Dracula’s Castle

特蕾莎修女纪念馆
Memorial House of Mother Theresa
特蕾莎修女纪念馆
Memorial House of Mother Theresa

第 6 天 早 午 晚莫斯塔 (25分钟/14公里) 布拉加 (2.5小时/146公里) 杜布罗夫尼克

早上步行游览莫斯塔尔，这是一座横跨内雷特瓦河深谷的历史名镇，以其古老的土耳其
房屋和重建的16世纪石桥（世界遗产）而闻名。接着参观为苏菲苦行僧建造的布拉加
修道院，被认为是波斯尼亚和黑塞哥维那最神秘的地方之一。之后，前往克罗地亚南部
的杜布罗夫尼克，面朝亚得里亚海，以独特的老城区而闻名，周围环绕着16世纪建成
的巨大石墙。 

第 7 天 早 午 晚杜布罗夫尼克 (3小时/93公里) 科托尔

早餐后，步行游览史特拉敦街，外观洛夫里杰纳克堡、城墙、奥诺弗里奥喷泉、钟
楼、奥兰多纪念柱、斯蓬扎宫、大公府以及联合国教科文组织世界遗产方济会和多
米尼加修道院。继续前往科托尔，一个黑山的沿海小镇，因被联合国教科文组织列为
世界遗产而闻名。

第 8 天 早 午 晚科托尔 (3小时45分钟/200公里) 地拉那

参观科托尔老城，步行游览科托尔老城墙、圣特里丰大教堂、东正教广场和圣母岩 
- 是黑山科托尔湾佩拉斯特海岸附近的人工岛,由岩石堡垒、装满岩石的沉船和被扣押的
船只形成。午餐后，前往阿尔巴尼亚的首都地拉那，以其色彩缤纷的奥斯曼、法西斯和
苏联时代的建筑而闻名。

机上用餐

早 午 晚

早 午 晚

早 午 晚

早 午 晚

早 午 晚

Split
Zadar

Mostar
Blagaj

Dubrovnik Kotor

Tirana
Ohrid

Skopje

Sofia Veliko
Tarnovo

Bucharest
(out)

Bran
Ljubljana

(in)

Lake Bled

Zagreb

Plitvice Lakes


